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 Политика проширења није за неке чланице ЕУ популарна тема, али да ће свакако
појединачни напредак држава у процесу бити вреднован.

  То је српској министарки задуженој за европске интеграције Јадранки Јоксимовић
рекао члан одбора немачког Бундестага за односе са ЕУ Мануел Сарацин.

  

Како је саопштио кабинет министарке, Јоксимовић и Сарацин су сагласни да реформе у
поглављима 23 и 24, која обухватају области реформе правосуђа, борбе против
криминала и корупције, мањинских права, медијских слобода од великог значаја за
процес ЕИ, али пре свега за модернизацију и укупан напредак државе. 

  

Они су оценили да је прошлонедељни Самит у Софији, упркос бројним изазовима и
новим темама које се појављују и у ЕУ, ипак послао поруку о европској перспективи
региона, као и да су повезивање и сарадња у региону вредности на којима инсистира и
Србија - јер без њих нема мира, напретка и стабилности региона. 

  

Јадранка Јоксимовић је захвалила Немачкој – важном стратешком партнеру Србије, на
помоћи и подршци у процесу приступања. 
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Саговорници су оценили да су односи Србије и Немачке изузетно добри и да се развијају
на обострано задовољство.

  

(Бета)

  

 2 / 2


